



## **Dagordning styrelsemöte torsdagen den 19/10 kl. 19:30 Teams 2023**

**Närvarande:** Tobias Knutsson, Börje Westerling, Mats Gustavsson, Örjan Strömberg, Anders Jansson, Marita Lindholm, Lars Petersson, Niclas Johansson och från valberedningen Gunnar Petersson

**Frånvarande:** Britta Lindgren, Linnea Tysklind.

- 1. Mötets öppnande; Ordförande förklarade mötet för öppnat**
- 2. Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll;**
  - **Valdes:** Anders Jansson
- **Godkännande av dagordningen;** Godkändes
- **Föregående mötesprotokoll;** *Upplästes av Lars*
- **Information från ordförande;** *Börje sammanfattade arbetet fram till nu.*
- 3. AU-Beslut;** *Inga*
- 4. Kassarapport;** *Örjan redogjorde för att vi har 250 000 och i fond 108 000. I samband med detta lyfte Början om funderingar över hur fonden skall nyttjas, vi måste ta fram kriterierna och titta över dessa, punkt till nästa möte. Alla funderar på vad och hur vi på bästa sätt skall använda fonden.*
- 5. Inkommande rapporter/ärenden;** *Inga rapporter inkomna.*
- 6. Rapport från redaktionskommittén;** *Gunnar, vi har material att ta in, vi måste få in reportage från SM, vi har två intressanta Hamilton som kanske skall belysas i särskild ordning, men alla Hamilton skall vara representerade i text. Kolåsen reportage av Gunnar. Kvinnokampen, Marita sätter samman text. Linnea skall göra rovdjurjaktreportage.*
- 7. Rapport från Avelskommittén;** *Utskick till "tikägare" uppfödare, massutskick rörande kamperna. Väldigt dåligt med registreringar, runt 106 stycken. Börje påminner om att det skall in en plan över arbetet framåt från avelskommittén.*
- 8. Rapport från medlemskommittén;** *944 medlemmar. Stabilt. Inga nya på u-listan.*
- 9. Rapport från klubbshopen/priskommittén;** *Sparsam försäljning.*
- 10. Rapport från rävkommitten;** *Arbetet fortgår långsamt och det måste ta fart nu! Styrelsen beslutade att kommittén skall anta namnet rovkommittén*
- 11. Kamperna;**
  - **Unghundskampen, lägesrapport:** 7 st.
  - **Raskampen, lägesrapport** 7 st.
  - **Rävkampen,** 2 st.

## 12. Beslutsfrågor;

- **Julpaket klubbshop, Lars sätter ihop ett paket.**
- **Landskampen och 4.e hund,**
  - *Ej helt klart, alternativ finns. Beslutades: Ajournerat tillsv. Beslut tas via Börje, Örjan, Glenn och Anders senast 231025.*
  - **Beslutades att varje deltagare skall erhålla startbidrag a 6000 kr. per deltagare och anmälningsavgift**
  - **Beslutades att deltagande ur styrelsen skall få ersättning för kost/logi och resa.**
- **Skrivningar och motioner;**
  - **Valberedning, klart insända. Ok från styrelsen.**
  - **Motion delegater, klart insända. Ok från styrelsen.**
  - **Motion representation tävlingar, klart insända. Ok från styrelsen.**
  - **Motion jaktprovsmartering björn, lo, klart insända. Ok från styrelsen.**

**13. Sponsring;** *Niclas, har haft kontakt med Finder rörande först och främst funktioner, efter utvärdering återkommer med avtal beroende på andra avtal. Anders orienterar om att även Lafayette har tagit fram en ny pejl, ryktet säger att dessa är av god kvalité och funktion.*

## 14. Övriga frågor;

- **Youtube kanal**
- **Filmer marknadsföring och motivation**
  - **Hamiltonstövare**
  - **Hamiltonstövareföreningen**
  - **Jaktprov**
  - **Utställning**
- Grupp sammansätts av Anders Jansson, Lars Petersson, Börje Westerlind, Linnea Tysklind och Gunnar Pettersson. Gunnar tar kontakt med SSK rörande stöd.
- Allmän diskussion rörande hur vi skall hantera sociala medier, vad vi bör tänka på. Frågan skall upp på nästa möte.

## 13. Nästa Möte;

- **Nästa fysiska möte:** *Anders presenterar förslag rörande Rajjastrand.*
- **Nästa möte: 22/11 kl. 19:00 Teams**

## 15. Mötets Avslutande.

**Ordförande.**

**Börje Westerlind**

**Sekreterare**

**Lars Petersson**

**Justerare**

**Anders Jansson**